

Chinese National Holiday and Teacher Professional Development Day

October 2nd to October 10th, 2017

September 22nd, 2017

Dear Parents and Guardians,

I would like to advise you of the upcoming one week Chinese National Holiday and two day Teacher Professional Development Days. The school and boarding school will **close at 3:35pm on Friday, September 29th** and **reopen on Wednesday, October 11th**. Boarding students will be able to return to the boarding house on **Tuesday evening, October 10th** using the regular bus times.

Monday October 9th and **Tuesday October 10th** are scheduled Professional Development Days for staff.

During this day teachers will be attending IB workshops relating to the PYP, MYP and DP programmes. Professional development days are valuable to our teachers, ensuring that the best possible learning environment for your children is maintained.

On behalf of UISZ staff, I would like to take this opportunity to wish all our wider community, a very special time during Chinese National Holiday.

Kind regards,



Nicholas Evans, BA, Dip Ed

Head of School

国庆节假期及教师职业发展日放假通知

2017年10月02-10日

2017年9月22日

尊敬的家长及监护人，

您好!我希望在此提前与您沟通有关国庆节假期以及2天教师职业发展日假期的事宜。学校以及学生宿舍将会在**9月29日周五下午3:35**关闭，学生将在**10月11日周三**开始回到学校上课。所有住宿生请于**10月10日(周二)晚上**乘坐常规的校巴回到学校。

10月9日周一和10月10日周二，我校的老师们将会分别参加国际教育小学课程，中学课程和高中课程的相关职业培训。我校教师的职业培训确保了我校所有的老师提供给学生高质量的国际教育。

我谨代表增城誉德莱国际学校全体教职员工祝愿各位家长和学生度过一个有意义的，愉快的国庆节长假期。

您真诚的



尼古拉斯 艾文斯 ,教育学文学学士
校长